

ISO 9001 认证

质量管理体系认证

在过去的25年间，ISO 9001标准已经帮助全球的组织满足顾客质量要求并持续改进他们的质量管理体系过程。



专注您客户的满意

ISO 9001是质量管理和质量保证相关的国际标准。由于既不针对某个既定领域，也不局限于具体产品，该标准几乎可以为所有提供产品或者服务的任何组织使用。贯标ISO 9001标准可以减少交付时间，提高可靠性，保持服务和产品的高品质及一致性，给您的客户和您的业务均带来裨益。

标准的2015版使用了新得高级架构，该架构是所有新的管理体系标准将通用的，易于组织将其管理体系与其他标准融合。自上而下的基于风险的ISO 9001:2015过程方法强调您管理体系的预防措施，对您识别的主要过程进行有效高效的监控，并确保您组织所有层级的全员参与。

符合ISO9001将帮助您发展并优化您运作的程序和过程。您将可以专注于更重要的事宜，并节约时间和费用，提高竞争力并更加适应未来挑战。

在今天的全球市场，客户满意是以为其提供高质并一致的产品和服务为基础的。如果您缺少有效的组织和有结构的过程，您产品或服务的品质可能面临顾客不满意的风险。

无论您是小型机构还是全球集团，ISO 9001认证都传递了一个清晰的信号。认证增加了对您公司的信任，提高了您在全世界所有本地市场的竞争力。

Intertek为您做什么？

自1992年以来，Intertek已经为全球成千上万组织颁发了ISO 9001认证。这其中的知识和经验是我们可以为我们所有的客户提供有效的认证服务。而Intertek在创造ISO 9001认证价值方面，更是领先潮流的先驱者。不同于其他注册机构，我们超出了“一阶段”和“二阶段”，而是在您QMS整个生命周期的每一步都是您的商业伙伴。从分享最佳实践和最新行业要求，到按照您的目标审核您的绩效，我们致力于提供满足于您商业需求并另组织受益的审核结果。

Intertek在中国

1993年进入中国，总部设在上海，Intertek是国内最早的外资认证机构之一。2011年，随着摩迪国际认证品牌的加入，极大地提高了影响力，同时也一跃成为管理体系认证证书发放量位居前茅的认证机构。全国设有北京、大连、

青岛、深圳等多个办事处，提供本地化的主任审核员，从而第一时间响应您的需求，将差旅成本减至最低。为各行各业提供管理体系认证和培训服务，培训了近万名专业技术人员。

联系我们



021-5339 7720

400-886-9926



sc.china@intertek.com



intertek.com.cn

ISO 9001 CERTIFICATION

QUALITY MANAGEMENT SYSTEMS CERTIFICATION

For the past 25 years, the ISO 9001 standard has helped organizations around the world meet customer's quality requirements and continually improve processes in their quality management systems.



Focus on your customers' satisfaction

ISO 9001 is an international standard related to quality management and quality assurance. Since the standard is neither industry- nor product-specific, it may be used by virtually any organization that provides a product or service. The result of using ISO 9001 is shorter lead times, high delivery reliability, and consistently high quality of services and products, benefiting both your customers and your business.

The 2015 edition of the standard has been written using a new high-level structure found in all new management systems standards allowing for easy integration with other standards within an organisation's management system. The top down, risk-based, process approach of ISO 9001:2015 drives preventative actions in your management system, which allows for effective and efficient monitoring of your identified key processes and ensures engagement at all levels of your organization.

Conformity to ISO 9001 will help you develop and optimize procedures and processes in your operations. You will be able to focus on what is important and save time and money, leaving you more competitive and better equipped to meet future challenges.

In today's global marketplace, customer satisfaction is based upon the offering of products and services of high, consistent quality. If you lack an efficient organization and structured processes, the quality of your products or services may be jeopardized risking customer dissatisfaction.


Whether you are a small business or a global corporation, ISO 9001 certification sends a clear message wherever you may do business. Certification increases confidence in your company, enhancing your competitiveness in all of the world's local marketplaces.

How Intertek can help

Since 1992, Intertek has issued ISO 9001 certification to thousands of organizations across the world. The knowledge imparted by this experience allows us to provide an efficient certification process to all of our clients.

When it comes to creating value in ISO 9001 certification, Intertek is ahead of the curve. Unlike other registrars, we look beyond "Stage 1 and Stage 2" to be your business partner at every stage of your QMS's life cycle. From sharing best practices and new industry requirements, to assessing your performance against your own objectives, we're dedicated to providing audit results that address your business needs and benefit the organization.

FOR MORE INFORMATION

	UK	+44 116 296 1620
	AMER	+1 800 810 1195
	EMEA	+46 8 750 03 33
	ASIA	+86 21 53397720

 business.assurance@intertek.com

 intertek.com/auditing/iso-9001